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Abstract (en)
[origin: US2021263473A1] A mechanical horological bearing (1) intended to be arranged on a mechanical timepiece movement (10), the bearing
(1) including, coaxial around a common rotation axis (D), at least one internal frame (4) and at least one external frame (5) forming a running track
(20), as well as a plurality of wheels (12) sliding or rolling in the running track (20), during a relative movement between the internal frame (4) and
the external frame (5) that guides them and wherein at least one of the internal frame (4) and external frame (5) is a dynamic frame, at least one
structural part of the bearing (1) being produced from an elastic metal material with a high damping capacity, the damping factor of which is greater
than 10%, preferably greater than 30%.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte a un roulement mécanique (1) d'horlogerie destiné a étre agencé sur un mouvement mécanique (10) de piéce d'horlogerie,
le roulement (1) comportant, coaxiales autour d'un axe de rotation commun (D), au moins une cage interne (4) et au moins une cage externe (5)
formant une piste de circulation (20), ainsi qu'une pluralité de mobiles (12) glissant ou roulant dans la piste de circulation (20), lors d'un mouvement
relatif entre ladite cage interne (4) et ladite cage externe (5) qui les guident et dont I'une au moins desdites cage interne (4) et cage externe (5) est
une cage dynamique, au moins une partie du roulement (1) étant réalisée dans un matériau métallique élastique a haut pourvoir d'amortissement,
dont la facteur d'amortissement est supérieur a 10%, de préférence supérieur a 30%.
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